

Date: 29/6/2025

التاريخ: 2025/6/29

Ref:

SFT/CM/ RE/019 /25

الإشارة:

To: Boursa Kuwait Stock Exchange Co.
Kuwaitالسادة/ شركة بورصة الكويت للأوراق المالية المحترمين
دولة الكويت

Subject: Results of the Board of Directors meeting

الموضوع: نتائج اجتماع مجلس الإدارة

Held on 29 June 2025

المنعقد بتاريخ 29 يونيو 2025

With reference to the above subject, and the requirements of chapter four module 10 (Disclosure and Transparency) of the executive bylaws of law No. 7 of 2010, regarding the regulation of securities activity as amended, regarding the disclosure of material information and announcement mechanism thereto.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه وعملاً بأحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، فيما يتعلق بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية وآلية الإعلان عنها.

Attached is the disclosure form of material information.

نرفق لكم طيه نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Sincerely...

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام...



عبدالله حمد التركيت
Abdullah Hamad AlTerkait
رئيس مجلس الإدارة
Chairman

• نسخة الى هيئة أسواق المال .



Material Information Disclosure Form

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

التاريخ:	الشركة المدرجة	Listed Company	Date:
2025/6/29	شركة الصفاة للاستثمار ش.م.ك.ع	Al Safat Investment Company K.S.C.P	29/6/2025

المعلومة الجوهرية	Material Information
-------------------	----------------------

The Board of Directors had met today 29/6/2025 at 1.30 PM and approved the full exit proposal from one of Al Safat Investment Company's subsidiaries in Egypt, by selling the company's entire 60% stake in "The Roots" Securities Brokerage Co. for a total amount of EGP 21 million, equivalent to approximately KD 128 thousand.

Furthermore, the Board approved the exit from the investment "Mudarabah" contract in Egypt, for an amount of USD 1.2 million, equivalent to approximately KD 366 thousand.

اجتمع مجلس الإدارة بتاريخ اليوم الموافق 2025/6/29 في تمام الساعة 1.30 ظهراً، حيث تمت الموافقة على مقترح التخارج بالكامل من إحدى الشركات التابعة لشركة الصفاة للاستثمار لدى جمهورية مصر العربية، وذلك ببيع كامل حصة الشركة و البالغة 60 % في شركة الجذور لتداول الأوراق المالية (ش.م.م.مصر) بمقابل مبلغ إجمالي وقدره 21 مليون جنيه مصري، أي ما يعادل نحو 128 ألف د.ك.

كما تمت الموافقة على التخارج من عقد المضاربة الاستثمارية لدى جمهورية مصر العربية مقابل مبلغ وقدره 1.2 مليون دولار امريكي أي ما يعادل نحو 366 ألف د.ك .

أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي على الشركة	The Financial Effect of the Material Information on the Company
--	---

The above-mentioned exit transactions will result in an estimated loss of approximately KD 282 thousand alongside an increase in cash amounting to approximately KD 495 thousand.

The financial impact will be reflected in the financial statements for Q2 ending on 30/6/2025, and subject to the approval of the relevant regulatory authorities.

سيترتب على كافة عمليات التخارج المذكورة أعلاه، تحقيق خسائر تقديرية بما يقارب 282 ألف د.ك، بجانب تحقيق زيادة في النقد تقدر بنحو 495 ألف د.ك .

وسوف ينعكس هذا الأثر على البيانات المالية للربع الثاني المنتهي في 2025/6/30، وبعد استيفاء موافقة الجهات الرقابية ذات الصلة .